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مقدمة موضوع تعبير عن تركيا قصير بالانجليزي 
Today we are talking about one of the large transcontinental countries, as the territory of the Turkish state extends between the continents of Asia and Europe, working to connect the continents of the world, which gives it a distinctive mountainous geographical environment, as well as supervision over three of the world’s large seas, which makes it one of the richest Countries with water wealth, rivers and lakes, they are located on the borders of eight countries in the world, including two Arab countries, and are separated between Asia and Europe by the Sea of Marmara and the Bosphorus and Dardanelles Straits. The city of Ankara has been approved to be the political capital of the country, and the Turks constitute a majority of Of 80% of the population, while there are other races and nationalities such as Kurds and others, and the Islamic religion is considered the official religion of the state and society.
الترجمة: نتحدّث اليوم عن واحدة من الدّول الكبيرة العابرة للقارات، حيث تمتد أراضي الدّولة التركية ما بين قارّتي آسيا وأوروبا، لتعمل في ذلك على ربط قارّات العالم، ما يمنحها البيئة الجغرافيّة الجبليّة المميّزة، وكذلك الإشراف على ثلاثة من البحار العالميّة الكبيرة، ما يجعلها واحدة من أغنى الدّول بالثروة المائيّة والأنهار والبحيرات، فهي تقع على حدود ثمانية من دول العالم بينهم دولتين من الدّول العربيّة، ويتم الفصل فيها ما بين آسيا وأوروبا من خلال بحر مرمرة ومضيقي البوسفور والدردنيل، وقد تمّ اعتماد مدينة أنقرة لتكون العاصمة السياسيّة للبلاد، ويُشكّل الأتراك ما نسبته أكثر من 80 % من السّكان بينما يتواجد فيها أعراق وقوميات أخرى كالأكراد وغيرهم، ويُعتبر الدّين الإسلامي هو الدّين الرّسمي للدولة والمُجتمع.
جمال تركيا بالإنجليزي مترجم 
The Republic of Turkey is located on the geographical area that connects the continent of Asia with the continent of Europe, and thus it oversees eight countries that differ in their geographical and climatic nature. Thus, Turkey has gained many diversity in geography, which varies between distinctive sea shores extending over three seas, which are the Mediterranean Sea. The Aegean Sea and the Black Sea, as well as the Bosphorus Strait being the dividing line where the borders of Europe end with its cold climate, after which the borders of Asia begin with its warm and clear climate. Its environment is characterized by green mountain ranges that have made Turkey one of the best tourist destinations in the world, as it is considered a mountain range. Taurus is a distinctive geographical marvel that separates the climate of Europe and Asia. It contains hundreds of large and distinctive rivers, warm lakes in summer and winter, and wide green hills that make the tourist wish he had never left Turkey after this beautiful and special trip.
الترجمة: تقع الجمهوريّة التركية على المساحة الجغرافيّة التي تربط قارّة آسيا بقارّة أوروبا، فهي بذلك تُشرف على ثمانية من الدّول المُختلفة في طبيعتها الجغرافيّة والمناخيّة، وبذلك فقد كسبت تركيا العديد من التنوّع في الجغرافية التي تتنوّع ما بين شواطئ بحريّة مميّزة تمتد على ثلاثة بحار هي البحر الأبيض المتوسّط وبحر إيجة والبحر الأسود، وكذلك تميّزت عبر مضيق البوسفور بأنّها الخطّ الفاصل الذي تنته به حدود أوروبا بمناخها البارد لتبدأ بعدها حدود آسيا بمناخها الدّافئ والواضح، وقد تميّزت بيئتها بالسَّلاسل الجبليّة الخضراء التي جعلت من تركيا واحدة من أفضل الوجهات السياحيّة في العالم، حيث تُعتبر سلسلة جبال طوروس أعجوبة جغرافية مميّزة تفصل بين مناخ أوروبا وآسيا، وتحتوي على المئات من الأنهار الكبيرة والمميّزة والبحيرات الدّافئة في الصّيف والشّتاء، والتلال الخضراء الواسعة التي تجعل السّائح يتمنّى ان لا يخرج من تركيا بعد تلك الرّحلة الجميلة والمميّزة.
معالم تركيا بين الحاضر والماضي 
In its history, Turkey goes back to the Stone Ages. It is one of the historical landmarks on whose land many civilizations were established. It has always been a source of controversy between the world’s empires due to its distinctive geographical location. The Romans, Greece, and Byzantine Empire disputed over it, and the Turkish state shined greatly during the era of the Caliphate. The strong Ottoman Empire, through which it was able to control Europe and rule the Middle East and large parts of the African continent during the era of the powerful sultans of the Beni Othman, and all those civilizations that passed through them left behind many distinctive monuments that remained a witness to the long historical extension and depth that this country possesses. The city of Istanbul is considered the largest historical city that has inherited many cultural monuments from the world, including the Galata Tower, which was built in 507 AD, as well as the Basilica Cistern Church and many others.
الترجمة: تعود تركيا في تاريخيها إلى العُصور الحجريّة فهي واحدة من العلامات التاريخيّة  التي قامت على أرضها العديد من الحضارات، وقد كانت على الدّوام محطّ خلاف بين امبراطوريات العالم بسبب الموقع الجغرافي المميّز، فقد تنازع عليها الرومان واليونان والإمبراطورية البيزنطية وقد لمعت الدّولة التركية بشكل كبير في عهد الخلافة العثمانية القوية التي استطاعت بها أن تُسيطر على أوروبا وأن تحكم الشرق الأوسط وأجزاء كبيرة من قارّة افريقيا في عهد السلاطين الأقوياء من بني عثمان، وقد خلّفت جميع تلك الحضارات التي مرّت عليها العديد من الآثار المميّزة التي بقيت شاهدة على الامتداد والعُمق التاريخي الطّويل الذي تملكه هذه البلاد الكبيرة، وتُعتبر مدينة إسطنبول المدينة التاريخية الأكبر التي ورثت عن العالم الكثير من الآثار الحضاريّة، ومن آثارها (برج غالاتا) الذي بُني في 507 ميلادي، وكذلك (كنيسة صهريج البازيليك) وغيرها الكثير.
خاتمة موضوع تعبير عن تركيا بالانجليزي 
In conclusion, it must be pointed out that Turkey is one of the countries that is distinguished by many special customs and traditions that have been preserved by generations one after another, and the Turkish people are among the ancient peoples with a clear cultural heritage that was acquired through the long human civilizations that succeeded these distinguished countries. The features of civilization began to pass through the Turkish generations and were passed on to others after that. Perhaps the most present and influential civilization on the Turkish street is the Ottoman civilization, with which they were able to rule large parts of the world in Europe, Asia, and Africa, thus increasing their presence and historical role.
الترجمة: وفي الخِتام لا بدّ من الإشارة إلى أنّ تركيا واحدة من الدّول التي تتميّز بالكثير من العادات والتقاليد الخاصّة التي حافظت عليها الأجيال واحدًا بعد آخر، والشَّعب التركي من الشّعوب العريقة ذات الإرث الحضاري الواضح الذي تمّ اكتسابه من خلال الحضارات الإنسانية الطّويلة التي تعاقبت على هذه البلاد المتميّزة، فصارت معالم الحضارة تسير في الأجيال التركيّة ويتم توريثها إلى الآخرين من بعد، ولعلّ أكثر الحضارات حُضورًا وتأثيرًا في الشّارع التركي هي الحضارة العثمانية التي استطاعوا بها أن يحكموا أجزاء كبيرة من العالم في أوروبا وآسيا وافريقيا، فزادت بذلك من حُضورها ودورها التاريخي.




